



SOCIÉTÉ DE  
CRÉDIT COMMERCIAL  
AUTOCHTONE

NATIVE  
COMMERCIAL CREDIT  
CORPORATION

COMMUNIQUÉ  
Pour diffusion immédiate  
English version below

## UNE NOUVELLE RECRUE AU SEIN DE L'ÉQUIPE

---

Wendake -juin 2008- Les membres du personnel et de la direction ont le plaisir d'annoncer la nomination de madame Michelle Picard au sein de l'équipe de SOCCA à titre d'analyste financier. Membre d'une Première Nation et bachelière en administration, elle s'est jointe au personnel en juin 2008.

"Nous sommes fiers de compter parmi nous une nouvelle ressource dédiée au service à la clientèle. Elle apportera aussi son support à l'équipe et contribuera à l'analyse des demandes de prêts qui sont sans cesse grandissantes. Nous lui souhaitons la plus cordiale des bienvenues", mentionne monsieur Jean Vincent, Président- directeur général.



-30-

Source : Sonia Bertrand, agente de communication pour SOCCA.  
Téléphone : 418-842-0972 \* Courriel : [administration@socca.qc.ca](mailto:administration@socca.qc.ca)



SOCIÉTÉ DE  
CRÉDIT COMMERCIAL  
AUTOCHTONE

NATIVE  
COMMERCIAL CREDIT  
CORPORATION

PRESS RELEASE  
For immediate release

## A NEW RECRUIT JOINS THE TEAM

---

Wendake - June 2008 - Staff members and management are pleased to announce the nomination of Mrs. Michelle Picard to the position of financial analyst with the NACCC team. She is a member of a First Nation and holds a Bachelor's Degree in Administration. Mrs. Picard joined our staff in June 2008.

"We are proud to have a new resource person among us who will work in Customer Service. She will also provide support to other NACCC team members and contribute to the analysis of an ever-increasing number of loan applications. We wish her a very warm welcome", stated President and General Manager Jean Vincent.



-30-

Source: Sonia Bertrand, Communications Officer for NACCC.  
Telephone: 418-842-0972 \* Email: [administration@soccca.qc.ca](mailto:administration@soccca.qc.ca)